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Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO 

1 Wouter van 

der Molen 

D66 Afgelopen april hebben wij als raad de goedkeuring verleend aan het bestemmingsplan “Djept”. 
Op dit te bebouwen gebied staan nu een aantal zogenoemde Heijmans One units, dit zijn 

compacte hoogwaardige verplaatsbare woningen. Tegelijkertijd maken we ons zorgen over de 

verloedering die lijkt te gebeuren bij vergelijkbare locaties met kwalitatief minder hoogwaardige 

tiny houses aan de Eindhovensebaan en Blaarthemseweg. Daarover stellen we graag de volgende 

vragen aan het college.   

   

1. Kan de portefeuillehouder vertellen of de tiny houses staande bij Djept al een toekomstige 

bestemming hebben?   

2. Kan de portefeuillehouder een korte reflectie geven op de vermeende in gang gezette 

verloedering van de genoemde tijdelijke woonlocaties?   

3. Is de wethouder van mening dat de of vergelijkbare units zoals nu geplaatst bij Djept een 

kwalitatieve upgrade zouden zijn voor deze tijdelijke woonlocaties?  

4. Is de wethouder in gesprek met de verantwoordelijke woningstichtingen wat betreft de 

gewenste kwalitatieve invulling van de huidige en toekomstige tijdelijke woonlocaties in 

Veldhoven?  

 

 

 

 


